
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 12. dubna 2023 

 

 

Přítomni: O. Čakrt, L. Fila, O. Hrušák, H. Maxová, D. Smíšková, R. Škába, M. Trojánek, Š. 

Veselý, J. Zieg, J. Zuna, V. Blažek, O. Ferra, Š. Chytrý, M. Koblížek, M. Slámová, T. Stejskal, 

M. Uvíra, V. Veselý  

 

Omluveni: J. Balko, P. Piťhová, T. Černá, J. Hurych, C. Olson, 

 

Online: K. Angerová,  

 

Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká, prof. T. Kalina 

 

 

Program: 

 
1. Zahájení a uvítání hostů 

2. Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

3. Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 15. 3. 2023 

4. Věda a výzkum na 2. LF UK (prof. Tomáš Kalina) 

5. Studentské hodnocení kvality výuky (Pedagogická komise AS 2. LF UK) 

6. Zprávy z komisí 

7. Zprávy z AS UK 

8. Různé 

 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil předseda AS 2. LF UK MUDr. Trojánek, přivítal senátory a hosty.  

 

2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

Skrutátory byli určeni: MUDr. Smíšková (pedagogická komora) a O. Ferra (studentská komora). 

 

MUDr. Trojánek otevřel diskuzi k programu zasedání, nikdo neměl připomínky. 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

 

MUDr. Trojánek informoval, že termín červnového zasedání AS 2. LF UK se musí změnit 

vzhledem ke konání přijímacích řízení dne 14. 6. 2023, navrhl termín 7. 6. 2023.  

Po diskuzi byl termín přijat tichým souhlasem. 

 

MUDr. Trojánek vyzval přítomné senátory z pedagogické komory k účasti na výběrových 

řízeních, zástupci budou tito:  

PER ROLLAM: 

• dětská neurologie, AP (1), 0,100, prof. Kršek - bude rozesláno 2/2 

dubna                    prof.Zuna 

• dětská neurologie, AP (2), 0,100, prof. Kršek - bude rozesláno 2/2 

dubna                    MUDr.Trojánek 



• chirurgie ÚVN, AP-L, 0,100, doc. Pohnán - bude rozesláno 2/2 

dubna                     prof.Škába 

• stomatologie, AP, 0,100, doc. Dostálová - bude rozesláno zač. 

května                    doc.Fila 

23.5.2023  14:00 Kardiologická klinika 2. LF UK a FN Motol    doc. Š. Veselý 

                  15:00 Dětské kardiocentrum 2. LF UK a FN Motol    doc. Zieg 

 

MUDr. Trojánek předal slovo prof. Babjukovi. Pan děkan připomíná akce k oslavě 70. výročí 

fakulty – 22. 11. slavnostní promoci v Karolinu, 23.11. Noc fakulty. Rád by, aby došlo 

k propojení akcí, vyučujících a studentů. Aktuální je 13. 4. filmový festival, všichni jsou srdečně 

zváni. Prof. Hrušáka zajímala forma slavnostní promoce, pan děkan sdělil, že to je ceremoniál 

s přesně daným řádem. 

 

MUDr. Trojánek přítomným zhodnotil cestu do Indie, kam jel s delegací do nemocnice, je 

zřízena při soukromé univerzitě, ta má zájem o reciproční výjezd indických studentů do ČR. FN 

Motol přislíbila, že se postará o kompenzaci nákladů na ubytování indických studentů zde. 

Zástupci indické strany přijedou příští týden, pan děkan tuto formu výměny studentů a 

spolupráce podporuje, se zástupci se také plánuje setkat. 

 

3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 15. 3. 2023 

MUDr. Trojánek vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu, nikdo neměl připomínky.  

Zápis zasedání AS 2. LF UK ze dne 15. 3. 2023 byl schválen tichým souhlasem. 

 



4) Věda a výzkum na 2. LF UK (prof. Tomáš Kalina) 

MUDr. Trojánek předal slovo prof. Kalinovi, který přítomné senátory informoval dle připravené 

prezentace o kvalitě a hodnocení vědy, poskytl přehled výsledků vědy a informoval o 

financování vědy. V následující diskuzi (prof. Hrušák, prof. Zuna, prof. Kalina, V. Blažek) byla 

probrána efektivita projektu Cooperatio, možnosti pomoci při žádání o grant od děkanátu či 

rektorátu, do budoucna nutnost projektových manažerů, kteří projekty logisticky vedou. Je 

možné si i najmout na pomoc s granty firmy. Celkově je nutné více publikací v prestižních 

časopisech jako první či poslední autor. 

 

5) Studentské hodnocení kvality výuky (Pedagogická komise AS 2. LF UK) 

Doc. Čakrt jako předseda Pedagogické komise AS 2. LF UK zhodnotil práci komise 

v posledních týdnech na vyhodnocování studentské ankety, komise sestavila dokument, který byl 

senátorům předložen a který shrnuje doporučení komise pedagogům. Doc. Čakrt žádá AS 2. LF 

UK o vyjádření souhlasného stanoviska s tímto dokumentem, následovalo by předání prof. 

Zámečníkovi, proděkanovi pro studijní záležitosti 2. LF UK. 

V diskuzi (doc. Maxová, prof. Zuna, O. Ferra, MUDr. Trojánek, prof. Hrušák, MUDr. Smíšková, 

doc. Čakrt) se probraly možnosti systémů SIS a Moodle, je potřeba, aby studenti jasně a 

jednoznačně věděli, kde informace k danému předmětu naleznou, včetně materiálů a videí. 

MUDr. Trojánek by rád věděl, zda by mohla pedagogická komise udělat analýzu toho, který 

systém jednotlivá pracoviště využívají – doc. Čakrt toto přislíbil. Dále sdělil, že skutečně pouze 

vyučujícím předkládají souhrn doporučení, kterými se mohou inspirovat, není to žádné závazné 

nařízení k výuce. 

MUDr. Trojánek vyzval doc. Čakrta k drobnému doplnění úvodu dokumentu. 

 

Hlasování:  pro  18  proti 0  zdržel se  0 

Doporučení Pedagogické komise AS 2. LF UK pro zlepšení výuky na základě analýzy 

studentské ankety 2021/22 bylo schváleno. 

Dokument bude předán prof. Zámečníkovi. 

 

6) Zprávy z komisí 

Pedagogická komise – doc. Čakrt sděluje, že se nyní komise zabývá anglickou částí ankety, senát 

bude s výsledkem seznámen 

MUDr. Trojánek s doc. Ziegem zve do skupiny zájemců o práci v anglické paralelce, chystají 

program na zlepšení podmínek, počítají s doc. Čakrtem jako předsedou Pedagogické komise. 

 

Ekonomická komise- prof. Hrušák sdělil, že se komise nesešla, nadále se zajímají o platy na 

fakultách, o to, co stojí jednotliví absolventi různých fakult, o úroveň úspěšnosti v jednotlivých 

oborech. MUDr. Trojánka zajímalo, zda již je hotov rozpočet fakulty, paní tajemnice sdělila, že 

první verze je hotova, proberou ji s panem děkanem, po výjezdním zasedání bude finalizováno, 

předpokládá, že v květnu by mohlo dojít ke schválení. Prof. Hrušák by rád, aby Ekonomická 

komise mohla eventuálně mít připomínky a rozpočet mohla ovlivnit, paní tajemnicí bylo 

přislíbeno. 

 

Legislativní komise – prof. Zuna sdělil, že se komise nesešla 

 

Sociální komise -  K. Angerová sdělila, že se komise nadále zabývá támatem Plzeňská, nyní se 

řeší studovny, respirium je nyní zastavěné nábytkem (paní tajemnici to není známo), studenti by 

rádi během zkouškového období učebny využili jako studovny. MUDr. Trojánek připomíná, že 

společně zfinalizují dopis náměstku FN Motol MUDr. Holcátovi. 

 

Komise pro komunikaci – O. Ferra sdělil, že se komise zabývá klubem ALUMNI, je snaha najít 

mechanismy, které by pomohly k zapojení více studentů do studentské ankety (ve spolupráci 

s PR oddělením 2. LF UK), chtějí anketu více zatraktivnit. 

 

 

 



7. Zprávy z AS UK 

Prof. Škába dle již dříve zaslaného materiálu všem sdělil informace z posledního zasedání AS 

UK. 

 

8. Různé 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


